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‘ ’ORTAK SEVDAMIZ ALANYA
Muhtarlar ve iş dünyası ile ayrı ayrı buluşan Milletvekili Çavuşoğlu, hükümetin bu yıl Alanya’ya 8 milyar TL’lik yatırım yapacağını açıkladı. ‘Bütçeyi
gelecek yıl daha da arttıracağız" diyen Çavuşoğlu, yol ve arıtma başta olmak üzere sorunların çözümü için Başkan Özçelik ile ortak çalışma sözü verdi. 

SABAH MUHTARLARLA TOPLANTI  
Adalet ve Kalkınma Partisi (AK Parti) Antalya
Milletvekili Mevlüt Çavuşoğlu dün sabah geldiği
Alanya'da, muhtarlar ile kahvaltıda buluştu. Ça-
vuşoğlu, mahallelerde elektrikten, sağlığa, ula-
şımdan, eğitime kadar yaşanan sorunlara iliş-
kin problemleri dinleyip, çözüm için söz verdi. 

İŞ DÜNYASI VE STK’LAR İLE BULUŞTU 
ALTSO Başkanı Eray Erdem'in ev sahipliğin-
de iş dünyası ile buluşan Çavuşoğlu, "Elimiz-
den geldiği kadar  yatırımlar başta olmak üze-
re Alanya’mızı yakından takip ettik. Sorunlar
ve taleplerin çözümü  konusunda ne yapabi-
leceğimizi daha çok görüşeceğiz, daha çok is-
tişare edeceğiz" dedi. 

‘SİYASET ÜSTÜ KONULAR’ 
Alanya Belediye Başkanı Özçelik'in toplantıya CHP
Milletvekili ile toplantıda olması nedeniyle  katı-
lamadığını söyleyen Çavuşoğlu, "Bunlar siyaset
üstü konulardır, Alanya ortak sevdamızdır. Alan-
ya ve Antalya ile ilgili yapacak işlerde, hizmetler-
de o parti bu parti diye bakmayız. Hepimizin iş bir-
liği yapması lazım" diye konuştu.            � 2’DE

ÇAVUŞOĞLU'NDAN SÖZLER
� Otoyol Projesi Mart'ta başlayacak
� Alanya-Antalya Yolunda düzenleme olacak
� TOKİ, 500 konut inşa edecek
� 50 üniteli Onkoloji Merkezi inşa edilecek
� Gazipaşa Havalimanı’nda kapasite yüzde 50 artacak
� Alanya'ya OSB'ye kazandıracağız

ALTSO Başkanı Erdem tu-
rizm, emlak ve inşaat sek-
törü ile şehri etkileyen so-
runları anlattığı konuşma-

sında ticaretin sıkıştığını be-
lirttiği konuşmasında ‘Türki-

ye'de 50 ilden daha fazla vergi veren bir
kent olarak Alanya’da sorunlar büyüdü.
Bunları el birliği ile çözmek için üzerimi-
zi düşeni yapmaya hazırız’ dedi. 

Erdem’den kapsamlı rapor
ERDEM’DEN

SATIR BAŞLARI

ALTSO Başkanı Erdem, ev sahibi ola-
rak açılış konuşmasını yaptığı top-
lantıda Milletvekili Çavuşoğlu’na Alan-
ya’nın büyük bir ekonomik buhran ile
karşı karşıya olduğunu söyledi.

MHP Grup
Başkan Vekili
Prof Dr. Filiz Kı-
lıç, geçen hafta
vefat eden par-
tisinin Alanya
İlçe Başkan
Yardımcısı Avu-
kat Arzu Çe-
tin'in ailesini zi-
yaret ederek
başsağlığı di-
ledi.   � 4’TE

CHP Antalya Millet-
vekili Aykut Kaya, sa-
bah saatlerinde Metal

İşleri Odası Başkanı Açman'ın daveti ile sanayi esnafının misafiri oldu.
CHP İlçe Başkanı Kandemir ile ziyaretlerini sürdüren Kaya, Alanya
Belediye Başkanı Özçelik'e de nezaket ziyaretinde bulundu. � 4’TE

‘EVİMDE GÜVENDEYİM’
ÖRNEK OLACAK

Alanya’da geçtiğimiz yıl bir öğrencinin
bazanın altında kalarak vefat etmesi eği-
tim camiasında şok yaratmıştı. Olayın
ardından Alanya İlçe Milli Eğitim Mü-
dürlüğü öncülüğünde ev kazalarına
karşı özel bir proje hazırladı. ‘Evimde
Güvendeyim’ ile evde yaşanacak yara-
lanma ve ölümlü kazalara karşı farkın-
dalık sağlanması amaçlanıyor. � 5’DE 

Sosyal Güvenlik Kurumu Başkanlığı Uğur-
lu Mahallesi’nde bin 713 metrekare tarlayı
ihale ile satışa çıkardı. Muhammen bede-
li 2 milyon 600 bin olarak belirlenen satış
19 Eylül 2024 günü saat 11.20’de Antal-
ya Sosyal Güvenlik İl Müdürlüğü Murat-
paşa Sosyal Güvenlik Merkezi’nde açık art-
tırma usulüyle yapılacak.               �2’DE

SGK tarla satacak

Yaylada üretim sezonu sürerken sebze ve
meyve fiyatlarında düşüş gözlendi. Özel-
likle son dönemde dudak uçuklatan taze
fasulyenin fiyatı 120 TL’den 60 TL’ye düş-
tü. Limonun ise kilosu 50 TL.     � 5’TE

Acıdan proje doğdu 
Hayate Hanım İlköğretim Okulunda okuyan bir öğrencinin baza altında kalarak hayatını kaybetmesi ‘Evimde Güven-
deyim’ projesinin doğuşunu sağladı. Proje ile öğrenci ve velilerin ev kazalarına karşı bilinçlenmesi amaçlanıyor. 

Yeni eğitim ve öğretim
sezonunun başlaması
ile birlikte UKOME,
Jandarma ve polis eşli-
ğinde 200 servis aracı
denetlendi. Alanya Ser-
vis Araçları Odası Baş-
kanı Paşa Özkan dene-
timin sorunsuz geçtiği-
ni ifade etti.       � 4’TE

Servisçiler
mercek altında

MHP'li Kılıç'tan başsağlığı 

CHP’li Kaya boş durmuyor  

Kaya, Alanya Belediye Başkanı Özçelik'e nezaket ziyaretinde bulundu.

Turizm altyapısı güçlenecek
Almanya ve Polonya’da yaptığı temasla-
rın ardından izlenim ve notları ile ilçe-
ye dönen Alanya Belediye Başkanı Öz-
çelik, dün ALTİD Başkanı Burhan Sili ve
yönetimi ile toplantı yaptı. Gelecek dö-
nem beklentiler üzerine konuşan Özçe-
lik, turizm altyapısını güçlendirmek,
sürdürülebilir turizmi teşvik etmek için
el birliği ile çalışacaklarını söyledi. �8’DE

Pazarda fiyat düştü

� İkametgah yasasından
doğan sorunların yeni yasa
ile çözülmesini bekliyoruz.
�Otoyol en büyük sorun.
İmaj açısından turistlerden
negatif geri dönüş alıyoruz. 
� KDV sorunu yaşanıyor.
Özellikle gıda ile ilgili dü-
zenleme bekliyoruz.
� Organize sanayi bölge-
si sorunu büyüdü, yaşan-
maz hale geldi.
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U
ğurlu Mahallesi 117 ada 33
parselde köy yerleşim ala-
nı dışında kalan ve içeri-

sinde herhangi bir yapı ruhsatlı

bina bulunmayan Dim Barajı man-
zaralı arsa SGK tarafından satıla-
cak. Muhammen bedeli 2 milyon
600 bin olarak belirlenen satış 19

Eylül saat: 11.20’de Antalya Sos-
yal Güvenlik İl Müdürlüğü Murat-
paşa Sosyal Güvenlik Merke-
zi’nde açık arttırma usulüyle ya-

pılacak. İhalede en yüksek teklifin
muhammen bedelin altında kal-
ması halinde 3 Ekim’de yeniden
ihale edilecek. � Özgür YILMAZ

SGK tarla satıyor
Sosyal Güvenlik Kurumu Başkanlığı Uğurlu Mahallesi’nde 1713 metrekare tarlayı ihale ile satışa çıkardı.

Alanya’da AK Parti Antalya Milletve-
kili Mevlüt Çavuşoğlu'nun katılı-
mıyla "Alanya'mızın Sorunları ve Çö-

züm Önerileri" konulu istişare toplantısı
düzenlendi. Alanya Ticaret ve Sanayi
Odası (ALTSO) Konferans Salonu'ndaki
toplantıya Alanya Kaymakamı Fatih Ürk-
mezer,  Antalya İl Jandarma Komutan Yar-
dımcısı Albay Engin Burak Mindivanlı,
Alanya İlçe Jandarma Komutanı Binba-
şı Hüseyin Direk, Alanya İlçe Emniyet Mü-
dürü Murat Kenan Patat, AK Parti Alan-
ya İlçe Başkanı Mehmet Şarani Tavlı ALT-
SO Başkanı Eray Erdem, ilçedeki kamu
kurum kuruluşlarının temsilcileri, STK
temsilcileri ve ALTSO üyeleri katıldı.

“AKŞAMDAN 
SABAHA DEĞİŞEN 
UYGULAMALAR 

BİZİ ZOR DURUMDA 
BIRAKIYOR”

Saygı duruşu ve İs-
tiklal Marşı’nın
okunmasının ar-
dından açılış ko-
nuşmasını yapan
ALTSO Başkanı
Eray Erdem, “Bu-
gün burada güçlü
şekilde katılımınız-
dan dolayı hepinize
çok teşekkür ediyo-

rum. Odanın gerçek sahibi sizsiniz. Ortak
payda Alanya diyoruz. Alanya’nın ortak so-
runlarını sahiplenmezsek bir ileri iki geri
çok ilerleme imkanı olmuyor. Son dö-
nemde her sektörede yaşanan uygula-
malar nedeniyle iş insanları yeni pozis-
yonlar almak zorunda kalıyor. Özellikle ika-
met sorunu odadaki toplantılarda ve An-
kara ziyaretilerinde 2 konuya önemle vur-
gu yaptım. Asıl sorun bölgenin turizm kim-
liğine zarar veriyor.  Bölgemizde 50 yıldır
apart otel kültürü var. Bu Alanya'da kül-
tür alışverişinin gelişimine de neden
oldu. Son yıllarda rezidans turizmine
döndü. Son dönemde kiralama usulü ile
yaşayan müşterileri kaybettik. Alanya’da
ve Antalya’da ikameti iptal edilen insan-
ları totale vurduğunuzda hatırı sayılır bir
kayıp söz konusu. Bu ani uygulamalarla
buradan ikamet alan ve hayatını idame et-
tiren vatandaşların sorularına cevapsız ka-
lıyoruz. Alanya'da müteahhit firmalar 2 ay
sonra çok büyük sıkıntılarla karşı karşıya
kalacak. Belki de Alanya uzun yıllarda ya-
şamadığı çok büyük bir bunalım ile karşı
karşıya. Konut alan ve kiralayan bir yabancı
vergi verecek ve evi kiraya verdiği kişinin
kimlik bildirimini yapmak zorunda. Ancak
akşamdan sabaha değişen uygulamalar
bizi çok zor durumda bırakıyor” dedi. 

“OTOYOL 
KONUSUNDA 

SONUÇ ALMAMIZ 
GEREKİYOR”

Otoyol sorununun bölgenin çok büyük so-
runu olduğunu söyleyen Erdem, “Alanya-
Antalya yolu çile yoluna döndü. Arkada-

şımız 70 küsur trafik lambası saydı. İmaj
anlamında bölgeye gelen turistlerin bu ko-
nuda eleştirileri var. Otoyol Alanya’nın hak-
kı ödenmemiş ve çok geç kalmış bir yatı-
rımı. Sonuç almamız gerekiyor. İnşallah
bu yıl sonu yapılacak. Yapılması ile büyük
bir ivme kazanacağız” diye konuştu. 

“OSB SÜRECİNİ 
HIZLANDIRMALIYIZ”

Gıda ürünlerinin işletmelere giriş ve çıkışı
konusunda düzenleme yapılmasının fay-
da sağlayacağına da değinen Erdem,
“Organize Sanayi Bölgesi (OSB) yıllardır
konuşulur.  Bölgemizde bu alanlardaki bir-
çok firma apartman altlarında hizmet ve-
riyor. Bu da trafik sorununa neden oluyor.
Alanya çok hızlı büyüdü. Bunu doğru dön-
üştürmedik. Bu konuda da size danış-
mamız gereken konular var. Süreci hız-
landırmak için sizden talebimiz olacak” ifa-
delerini kullandı.

“MARTTA OTOBAN 
ÇALIŞMASI 

TAM KAPASİTE 
BAŞLAYACAK”

Milletvekili Çavuşoğlu da, “Elimizden
geldiği kadar, yatırımlar başta olmak üze-
re Alanya’mızı yakından takip ettik. Bun-
dan sonraki süreçte daha sık bir araya ge-
leceğiz. Alanya’mızın da Antalya’mızın so-
runlarını ve taleplerini, ne yapabileceğimizi
hep beraber daha çok görüşeceğiz, daha
çok istişare edeceğiz. Alanya’mızın so-
runlarını takip ediyoruz. Ticaret odası baş-
kanımız sık sık Ankara’ya geliyor, bizlerle
ve diğer bakanlarımızla, Cumhurbaşka-
nı Yardımcımızla, devletimizin ve hükü-
metimizin temsilcileriyle görüşüyorlar,
bizlere de aktarıyorlar. Sonuçta Alan-
ya’nın beklentilerinin başında, biraz önce
çok kıymetli başkanımızın da söylediği gibi
Alanya Otobanı geliyor. Alanya-Antalya Oto-
banı, yıllardır üzerinde çalıştığımız ve 5-
6 defa ihaleye çıktığımız halde firmaların
teklif vermediği, katılmadığı bir projeydi.
Maliyetinin yüksek olması veya hesapla-
malardan dolayı yeniden değerlendir-
meler yapıldı. Malumunuz, içinden geç-
tiğimiz süreçte, özellikle Covid-19 salgı-
nından sonra tüm dünya ekonomileri sar-
sıldı, bizi de etkiledi. Yüksek enflasyon ve
faiz oranlarındaki artışlar da mutlaka
bizi etkiledi. Dolayısıyla devletimizin ta-
sarruf tedbirleri ve kurumlarımızın kri-
terleri var. Bu çerçevede yeniden değer-
lendirmeler yapılarak ihale yapıldı ve
Türkiye’nin güçlü firmalarından bir tanesi
bu ihaleyi aldı. Geçenlerde firma sahip-
leriyle görüştüm, dört gün önce tekrar gör-
üştüm, dün ve bugün tekrar görüştüm.
Şirket şantiye kurmaya başladı. Hem
Antalya hem de Alanya tarafından. Alan-
ya tarafında şantiye yeri ile ilgili ufak te-
fek problemler olmuş, onları da çözüyo-
ruz ve önümüzdeki haftalarda şirket ça-
lışmaya başlayacak. Kredisini de buldu-
ğunu öğrendik ve kredi ile ilgili Türkiye sü-
reçleri tamamlandıktan sonra en geç
mart ayında tam kapasiteyle Alanya-An-
talya Otobanı çalışması başlamış olacak.
Alanya-Antalya Otobanı, biraz önce söy-
lediğim gibi, bütçe sebebiyle tam istediği-
miz uzunlukta olmadı. Bizim hedefimiz
nedir? Bu otobanı Akdeniz sahil yoluyla,
yani Alanya-Mersin Otobanı ile birleştir-
mek. Burada birleşecek, tabii ki Gazipa-
şa Havaalanı dahil bu güzergahta” dedi.  

“BİR YOLDA 
BU KADAR IŞIKLI 
KAVŞAK OLMAZ”

D-400 Karayolu’ndaki trafik
problemini de çözmek ge-
rektiğini vurgulayan Çavu-
şoğlu, “Bir yol üzerinde bu ka-
dar ışıklı kavşak olmaması ge-
rekir. Beklemeyi ortadan kal-
dırarak trafiği hızlandırma-
mız gerekiyor. Ama bazı kav-
şakları da kapatmamız lazım,
bazı ışıkları kapatmamız la-
zım. Yani 3 metre dönüp ge-
lebilecek bir yer var. Kapatıl-
ması sebep oluyor. Bunların
başında Demirtaş kavşağı
var. O yolu da yapacağız ama

Alanya-Antalya yolu üzerinde, özellikle Ma-
navgat bölgesinden itibaren bu çalışma-
lar başladı. Alanya Çevre Yolu ve Alanya tra-
fiğinin rahatlatılması konusunda da ge-
reken çalışmaları yapmamız lazım. Burada
belediyemizle beraber çalışacağız. Bu
çerçevede Alanya çevre yolundaki so-
runları da çözeceğiz” diye konuştu. 

“ÖNÜMÜZDEKİ YIL 
TRAFİĞE AÇILACAK”

Doğu Çevre Yolu üzerindeki köprü ima-
latı ve tünelini tamamladıklarını söyleyen
Çavuşoğlu, “Kuşyuvası ayrımından itiba-
ren önümüzdeki yıl trafiğe açılmış olacak.
Tünel çalışmalarında betonlama işlemi bir
şeritte tamamlandı, diğer şeritte de hızlı
bir şekilde ilerliyor. Yine Söylemezler
Köprüsü’nü de yapacağız. Mahmutlar Tü-
neli’nde de çalışmaları başlattık. Sadece
ulaşım değil, Alanya’nın başka ihtiyaçla-
rı da var. Örneğin, doğal gaz sözümüz var-
dı. Doğal gaz konusunda da ihaleler yapıldı,
iki faz şeklinde gerçekleştirildi. Şu anda
Manavgat, Alanya ve Gazipaşa, oradan
Anamur’a kadar olan bölgede, birinci
fazda yüzde 55’e ulaştık. İkinci fazda ise
yüzde 10 seviyesindeyiz. Yeni başladı,
hızlı bir şekilde bunu da hayata geçirme-
miz lazım” ifadelerini kullandı.

“TOKİ EVLERİ 
KAZANDIRMAYA 

DEVAM EDECEĞİZ”

Alanya’da gelecek senenin sonuna doğru
hükümet konağının tamamlanacağını
açıklayan Çavuşoğlu, “Bu sene Alan-
ya’mıza 8 milyar TL’lik yatırım yapıyoruz.
Önümüzdeki sene bu miktarı daha da ar-
tıracağız. Artırmak için çalışıyoruz. Tabii
TOKİ sorunu var. Alanya’da lojman so-
runu var, kiralar yüksek. Bunu seçim za-
manında da gördük, sahada çalıştık. Bu-
nunla ilgili çalışmaları yapmamız lazım.
Alanya’ya sosyal konutlar kapsamında
TOKİ evleri kazandırmaya devam ede-
ceğiz. Mahmutlar’daki TOKİ evleri,
250 ev teslim edildi. Site yönetimi ba-
kımından sorunların olduğunu öğ-
rendik, takip ediyoruz. Bugün Kay-
makam Bey ile de bunu değerlendirdik.
O sorunları çözerek vatandaşlarımızın
huzur içinde evlerinde oturmasını
sağlayacağız. İnşallah, 500 konutu da
aynı şekilde kazandıracağız” dedi. 

“50 ÜNİTELİ 
ONKOLOJİ MERKEZİ 

YAPIYORUZ”

Çavuşoğlu, “Alanya’da Eğitim Araştırma
Hastanesi’ni açtığımızda, "Bu kadar büyük
hastaneye ne gerek var?" diyenler oldu,
ama şimdi hastanenin kapasitesi doldu ve
yetersiz kaldı. İlave 150 yatak da yetme-
di. Şu anda 50 üniteli yataklı bir onkoloji
merkezi yapıyoruz. Ayrıca bir hastane in-
şaatımız var. Daha doğrusu, inşaatımız
yüzde 46’ya ulaştı, yani yüzde 50’si nere-

deyse bitmiş durumda. Fakat o tepede bir
kayma oldu. Ulaştırma Bakanlığımızın ya-
pacağı bir yol var. Sağlık Bakanlığımız ve
Ulaştırma Bakanlığımız birlikte çalışı-
yorlar. Önümüzdeki günlerde beraber
toplantı yapacağız ve o sorunu da çözerek
hastaneyi en kısa sürede tamamlayıp
200 yataklı olarak hizmete sunacağız. Ama
bu hastanenin kapasitesi aslında 500 ya-
tağa kadar çıkabilecek” diye konuştu. 

“TARIM ÜRÜNLERİ 
İHRACATI 

KOLAYLAŞACAK”

Yeniköy Barajı’na da değinen Çavuşoğlu,
“İnşallah gelecek senenin sonunda baraj
tamamen bitmiş olacak ve su toplamaya
başlayacak. Bölgemiz için çok önemli bir
proje. Aynı zamanda bir tarım şehriyiz. Di-
ğer taraftan sulama suyu projesini de bu
sene içinde ihale edeceğiz. O da gelecek
senenin sonunda bitecek. 
Tarımsal üretimimizi burada tüketiyoruz.
Sadece Türkiye’ye satmıyoruz, ihracat da
yapıyoruz. İhracatımızı çok farklı ülkele-
re yapıyoruz. Eskiden ve şu anda halen ih-
racata giren kamyonlarımız ya Antal-
ya’da duruyor ya da Mersin’e gidiyorsa ora-
da duruyor. Orada laboratuvarlara ürün
teslim ediliyor, numuneler veriliyor, kan-
tarda tartılıyordu. Tarım ürünlerinin ih-
racatını hızlandırmak ve kolaylaştırmak
adına, tüm bu hizmetleri Alanya’da sun-
maya başlayacağız” ifadelerini kullandı. 

“DENİZE BİR DAMLA 
PİS SU 

KARIŞMAMALI”

Sezonumuz belki maliyetler açısından zor-
lu geçti, belki döviz bazında da yükseldi.
Döviz kuru arttı, bu birçok vatandaşımı-
zı olumsuz etkiledi. Ama ihracatçılarımız
ve turizm sektörümüz döviz/TL dengesi-
nin belli bir seviyede olmasını istiyor. Bu
da ekonominin gerçekleri. Maliyetler art-
tı, bu bir gerçek. Şu anda Alanya bölge-
sindeki otellerimizin doluluk oranı yüzde
95’e ulaşmış durumda. Alanya’mızın ve tu-
rizmimizin kalitesini artırmak ve sürdü-
rülebilirliğini sağlamak için daha fazla ça-
lışmamız lazım. Sürekli çalışmamız lazım.
Bir kere denizimizin temiz olması gere-
kiyor. Bu kesinlikle siyasi bir konu değil. De-
nize bir damla bile pis suyun karışmaması
gerekiyor. Bunu siyaset için söylemiyorum.
Çünkü Alanya’mız bizim, denizimiz bizim.
Turizm sektörümüz en önemli sektörü-
müz. Alanya’daki eksiklikleri biz de takip
ediyoruz, Alanya Belediyesi de takip edi-
yor. Ancak bu işin sorumluluğu Antalya
Büyükşehir Belediyesi’nin ASAT birimine
ait. Oradan da hızlı bir şekilde eksikleri-
mizi gidermelerini bekliyoruz” dedi. 

“HAVAALANININ 
KAPASİTESİ YÜZDE 50 

ARTIRILACAK”

Alanya-Gazipaşa
Havaalanı’nın
terminal kapasi-
tesi yüzde 50 ar-
tırılacağını belir-
ten Çavuşoğlu,
“Ayrıca yeni bi-
nalar, teknik bö-
lüm dahil ve tek-
nik bölüm ol-
mazsa olmaz ta-
bii ki, uçuş gü-
venliği bakımın-
dan son derece
önemli. Diğer ta-

raftan işlemlerin hızlı bir şekilde ya-
pılması için, bagaj teslim bölümü gibi
alanları da genişletiyoruz. Yeni tekno-
lojilerle güzel bir proje yapılıyor ama
bana göre yetersiz. Biz 20 sene, 30 sene
sonrasını planlamamız lazım. Şimdi
ihaleyi yapacağız ve mevcut havaala-
nının kalitesini artıracağız, kapasitesi-
ni genişleteceğiz” diye konuştu.  

“BU İŞLER 
AKŞAMDAN 

SABAHA YAPILAN 
DÜZENLEMELER 

DEĞİL"

Çavuşoğlu konuşmasını şöyle sürdür-
dü: “Devletimizin ilgili birimleri bir ted-
bir alırken iş insanlarını, turizm ve in-
şaat sektörünü cezalandırmak için de-
ğil, hassasiyetleri gözeterek hareket
eder. Devletin ve toplumun hassasi-
yetleri vardır. Bu çerçevede düzenle-
meler olabilir. Çıkardığımız yasalar ve
düzenlemeler her zaman tam bekle-
diğimiz gibi çalışmayabilir ya da toplu-
mun tam beklentisini karşılamayabilir.
O zaman ne yapmak lazım? Bu yasaları
ve düzenlemeleri düzeltmek lazım.
Geçmişte çıkardığımız yasalar ve dü-
zenlemelerle ilgili olarak sizlerden ge-
len talepler doğrultusunda adımlar at-
tık. İkamet üzerine bir çalışma yapılı-
yor. Siz de kendinizi anlattınız, diğer ar-
kadaşlarımız da anlattı, teşkilatınız da
aynı şekilde dinliyor. Ancak şuna katıl-
mıyorum, "Akşamdan sabaha yapılan
düzenleme" tabirine. Bu işler akşamdan
sabaha yapılan düzenlemeler değil.
Örneğin, ikamet konusundaki yüzde 20
sınırlaması en başından beri bilinen bir
konuydu. Herkesin bildiği bir konu, sek-
tör de biliyor, sizler de biliyorsunuz. Yani
"yapalım sonra düzeltelim" diye bir
şey her zaman karşılık bulmayabilir.
Mevcut düzenlemeleri aşındırmaya
yönelik zorlayıcı şeyler yapmamak la-
zım. Kiralama konusunda da doğru,
mecburen bir düzenleme gerekiyordu.
Akşamdan sabaha yapılacak bir dü-
zenleme bir gün yapılacaktı, ve yapıldı.
O düzenlemenin de gerekçeleri var, ba-
kanımız da, ilgili kurumlarımız da siz-
lere anlattılar. Yani burada keyfi değil,
belirli bir amacı var. Her ülke bu tür dü-
zenlemeleri yapıyor, kurallar koyuyor.
Bu kurallar çerçevesinde yalnızca biz
değil, birçok ülke benzer tedbirler alı-
yor. Biz ev yapıyoruz, daire yapıyoruz,
satmak için yapıyoruz. Alan da oturmak
için alıyor. Ancak şimdi yasal olmayan
bir şekilde kiralamalar başladı. Bu-
nun için bir düzenleme gerekiyordu.
Eksiklik varsa, elbette tekrar gözden ge-
çirebiliriz. Ama bu düzenlemelerin
hiçbiri Alanya’ya, Antalya’ya, ekono-
mimize ya da iş insanlarımıza zarar ver-
mek için yapılmadı. Bu düzenlemele-
rin, her devletin yaptığı gibi, kendi gü-
venliği, toplumsal yapıyı koruma ve di-
ğer sebepler doğrultusunda alındığını
unutmamalıyız. Her türlü kriterler
çerçevesinde düzenlemeler olabilir. Bu
konularda zaten beraber çalışıyoruz.
OSB konusunda mesafe kat ettik, her
zaman destek olduk. Şimdi Büyükşehir
Belediyesi’nin çalışmaları da bitmek
üzere. Yapılması gereken bir şey var: 18
uygulaması. 18 uygulaması biter bitmez
Sanayi ve Ticaret Bakanlığı’na yazıyı
göndereceğiz ve birlikte takip edeceğiz.
Oradan da neticelendireceğiz. Alan-
ya’nın ihtiyacı olan OSB’yi hep beraber
Alanya’mıza kazandıracağız” ifadelerini
kullandı. Çavuşoğlu’nun konuşmasının
ardından toplantı basına kapalı olarak
devam etti. � Özgür YILMAZ

Çavuşoğlu yatırımları anlattı
Alanya’nın sorunları ve çözüm önerileri, Antalya Milletvekili Mevlüt Çavuşoğlu’nun katılımıyla düzen-
lenen istişare toplantısında masaya yatırıldı. Çavuşoğlu toplantıda yaptığı konuşmasında, ulaşım, tu-
rizm, sanayi ve eğitimde yapılacak yeni projelerle Alanya’nın geleceğini şekillendireceklerini söyledi.

Mevlüt Çavuşoğlu

Eray Erdem
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Olay Okurcalar Mahallesi'ndeki bir otel-
de meydana geldi. Litvanya uyruklu Vida
Kuzmarskiene’nin (67) uzun süre oda-

sından çıkmaması üzerine, otel personelince
odasının kapısı açıldı. Kuzmarskiene’nin ha-
reketsiz yattığını gören personel, sağlık ekip-

lerinden yardım istedi. Otele, jandarma ve sağ-
lık ekipleri sevk edildi. İncelemede, Kuzmars-
kiene’nin yaşamını yitirdiği belirlendi. Kuz-
marskiene’nin cenazesi, otopsi için Antalya Adli
Tıp Kurumuna gönderildi. Jandarma olayla il-
gili inceleme başlattı. � Sabiha TATLIYER

Otel odasında
ölü bulundu
67 yaşındaki turist Litvanyalı Okurcalar Mahallesi'nde
tatil için geldiği otel odasında ölü halde bulundu.

Olay Akçatı Mahallesi'nde mey-
dana geldi. M.Y'ye (50) ait olan
konteynerdeki klimada mey-

dana gelen elektrik kaçağından dola-
yı yangın çıktı. Konteynerden du-
manların yükseldiğini gören çevre-
dekiler hemen 112 Acil Çağrı Merke-
zi'ne ihbarda bulundu. İhbar üzerine
bölgeye gelen itfaiye ekibi yangına
müdahale ederek söndürdü. Yangın so-
nucu konteyner kullanılamaz hale
geldi. � Özgür YILMAZ

Olay, Muratpaşa'da Konyaaltı
Caddesi'nde bulunan Atatürk
Parkı hizasındaki kayalıklarda

meydana geldi. Edinilen bilgiye göre,
ismi öğrenilemeyen bir vatandaş, yüz-
mek için girdiği denizin kıyı kısmında
bulunan kayalıklara sıkıştı. Durumu
fark eden diğer vatandaşlar 112 Acil
Çağrı Merkezi'ne ihbarda bulundu.
Kısa sürede bölgeye gelen sahil gü-
venlik ekipleri, mahsur kalan kişiyi ha-
lat ve can simidi yardımıyla bulundu-
ğu kayalıklardan güvenli bir şekilde çe-
kerek kurtardı. Ekiplerin uzun süren
uğraşları sonucu kurtarılan şahıs, sağ
salim kıyıya götürüldü. � İHA

İl Emniyet Müdürlüğü Asayiş Şube birimlerince hak-
larında yakalama emri bulunan aranan şahısların
yakalanmasına yönelik son bir haftada yapılan ça-

lışmalarda; hırsızlık suçlarından 39, dolandırıcılık suç-
larından 75, yağma suçlarından 10, cinsel suçlardan 6,
öldürme suçundan 4 ve diğer suçlardan 330 şahıs ol-
mak üzere toplam 464 şahıs yakalandı. Operasyon so-
nucunda, 245'i kesinleşmiş hapis cezası ile aranan 464
şahıs adli makamlara sevk edildi. � İHA

Mevlid-i Nebi Hafta-
sı kapsamında Baş-
hekim Yılmaz Güler
ve Alanya İlçe Müf-
tülüğü yönetimi
Alanya Eğitim ve
Araştırma Hastane-
si’nde tedavi gören
hastaları ziyaret etti. 

Müftülükten Başhekim Güler'e ziyaret

Alanya İlçe Müftülüğü
Din Hizmetleri Uzma-
nı Mehmet Paköz, İs-

mail Yılmaz ve Alanya Eğitim
ve Araştırma Hastanesi Man-
evi Rehberi Tevfik Karakuş
Mevlid-i Nebi Haftası mü-
nasebetiyle Başhekim Doç.
Dr. Yılmaz Güler’i maka-
mında ziyaret etti. Başhekim
Doç. Dr. Güler, heyete te-
şekkür ederek çalışmaların-
da muvaffakiyetler diledi.
Heyet daha sonra hastane-
nin Palyatif Ünitesinde hiz-
met alan hasta ve hasta ya-
kınlarını ziyaret ederek iyi di-
lek temennilerinde buluna-
rak, Mevlid kandillerini kut-
ladı.  � Haber Merkezi

Elektrik kaçağı
küle çevirdi

Alanya'da bir konteynerde
elektrik kaçağı nedeniyle çı-
kan yangında bir konteyner
kullanılamaz hale geldi.

Yüzmek için girdi
kayalıklara sıkıştı

Yüzmek için girdiği denizin
yakınlarındaki kayalıklar-
da mahsur kalan vatan-
daş sahil güvenlik ekiple-
ri tarafından kurtarıldı.

Bunalım intihara
sürükledi

Girdiği bunalım so-
nucu 15 yaşındaki
genç kız 10 adet hap
içerek  intihara kalkıştı.

Olay Konaklı Mahallesinde meydana geldi. E.G.
(15) isimli genç kız girdiği bir anlık bunalım so-
nucunda ağrı kesici haptan 10 adet içti.  Du-

rumu fark eden ailesi 112 Acil Çağrı Merkezini ara-
yarak yardım talebinde bulundu. İhbar üzerine böl-
geye gelen ambulans ile hastaneye kaldırılan genç kı-
zın sağlık durumunun iyi olduğu öğrenildi. Jandarma
olayla ilgili inceleme başlattı. � Sabiha TATLIYER

İl Emniyet Müdürlüğü'nün sıkı ope-
rasyonları sonucunda Antalya'da bir
haftada 245'i kesinleşmiş hapis ce-
zası ile aranan 464 şahıs yakalandı.

Emniyet sıkı takipte
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Önceki dönem Dışişleri Ba-
kanı, AK Parti Antalya Mil-
letvekili Mevlüt Çavuşoğ-

lu’nun katılımı ile muhtarlarla is-
tişare toplantısı gerçekleştirildi.
Alanya Öğretmenevinde gerçek-
leştirilen toplantıya Kaymakam
Ürkmezer, AK Parti Alanya İlçe
Başkanı Mehmet Şerani Tavlı, An-
talya DSİ Bölge Müdürü Özhan Er-
danışman, Akdeniz CK Elektrik
Yatırım Müdürü Serkan Kükre-
miş ve Mahalle Muhtarları katıldı. 
Mahallelerin ihtiyaç, istek ve talep-
lerinin dinlendiği toplantıda ma-

halle muhtarları ile bir araya gel-
mekten mutluluk duyduğunu ifade
eden Antalya Milletvekili Mevlüt
Çavuşoğlu katılımlarından dolayı
tüm muhtarlara teşekkür etti. Top-
lantıda Mevlüt Çavuşoğlu tarafından
Alanya'da yapılan otoyol, doğu çev-
re yolu, Kuşyuvası yolu, Oba Tüne-
li, Güzelbağ- Gündoğmuş yolu ve De-
mirtaş kavşağı ile ilgili projeler ile
Alanya'nın doğalgaz projesi ve diğer
yatırım projeleri ile ilgili bilgiler ve-
rildi. Ayrıca Alanya'nın yeni Hükümet
Konağı'nın inşaatı ile ilgili de konu-
şan Mevlüt Çavuşoğlu; yeni kayma-

kamlık binasının yapımındaki gayret
ve çalışmalarından dolayı Kayma-
kam Ürkmezer'e teşekkür ederek,
yeni Hükümet Konağı binası şehri-
mize hayırlı olsun dedi. 
Toplantı Milletvekili Mevlüt Çavu-
şoğlu, Kaymakam Ürkmezer ve
kurum amirlerinin, mahalle muh-
tarlarının mahalleleri ile ilgili sorun
ve taleplerini dinlemeleri ve Dsi
Bölge Müdürü ile CK Yatırım Mü-
dürünün yapılan çalışmalar hak-
kında bilgi vermesi ile sona erdi. 

� (ALANYA KAYMAKAMLIĞI
BASIN BÜLTENİ)

Çavuşoğlu yatırımları anlattı
Alanya'da muhtarlar ile buluşan Antalya Milletvekili Mevlüt Cavuşoğlu, oto-
yol, doğu çevre yolu, Kuşyuvası yolu, Oba Tüneli, Güzelbağ- Gündoğmuş
yolu ve Demirtaş kavşağı ile doğalgaz projesi gibi yatırımlardan söz etti 

Cumhuriyet Halk
Partisi (CHP) An-
talya Milletvekili

Aykut Kaya, Parti Meclisi
(PM) Üyesi Şengül Yeşil-
dal, İlçe Başkanı Bülent
Kandemir, Belediye Baş-
kan Yardımcısı Nazmi
Zavlak, Belediye Meclis
Üyeleri dün Alanya Sa-
nayi Çarşısı'nda sanayi
esnafı ile kahvaltıda bu-
luştu. Milletvekili Kaya
ve partililer, sanayicinin
sorunlarını dinleyerek,
çözümü noktasında ça-
lışma sözü verdiler

AÇMAN 
TEŞEKKÜR 

ETTİ 

Metal İşleri Odası Başka-
nı Ali Rıza Açman'ı da zi-
yaret eden Milletvekili
Kaya, sanayicilerin so-
runlarını dinleyerek, çö-
zümü noktasında çalış-
ma sözü verdi. Oda Baş-
kanı Açman, "Sanayimi-
zin sorunlarıyla yakından
ilgilenen esnaflarımızı do-
laşarak tek tek dinleyen
Milletvekilimiz Aykut
Kaya Beye ve CHP İlçe
Yönetim Kurulu'na es-
naflarım ve şahsım adına
teşekkür ederim" dedi. 
� (KERİM TOKSÖZ)

Antalya Büyükşehir Belediyesi Ulaştırma
Koordinasyon Merkezi (UKOME), Alan-
ya İlçe Jandarma Komutanlığı ve İlçe Em-

niyet Müdürlüğü nezdinde yeni eğitim ve öğ-
retim sezonunun başlaması ile birlikte servis-
çilere dönük ilk denetim yapıldı. Gazipaşa Oto-
büs Durağı'nda yapılan denetimlerde 200 ser-
visçi araçları ile denetime katılırken, araçlar-
da evrak, araç ve gereçlerin de eksiklik oluşu
dikkat çekti. Oda Başkanı Paşa Özkan, "Öğrenci
servis araçlarımızın UKOME, Jandarma ve po-
lis ekipleri tarafından denetimi toplu bir şekilde
yapılıp evrakları tamamlanmıştır. Esnaf arka-
daşlarımıza hayır olmasını temenni eder ve ha-
yırlı işler dilerim" dedi. � (KERİM TOKSÖZ)

Servisçiler denetlendi
Alanya Minibüscüler Otobüscüler ve Servis Araçları Odası Başkanı Paşa Özkan, UKOME, Jandarma ve po-
lis eşliğinde 200 servis aracının denetlendiğini belirterek, "Serviscilerimiz denetimi sorunsuz atlattı" dedi 

MHP'li Kılıç'tan başsağlığı ziyareti
MHP Grup Başkan Vekili Prof Dr. Filiz Kılıç, yaşamını yitiren partisinin Alanya İlçe Baş-
kan Yardımcısı Avukat Arzu Çetin'in ailesini ziyaret ederek, başsağlığı dileklerini iletti 

P
artisinin Alanya İlçe Başkan
Yardımcısı Arzu Çetin'in ya-
şamını yitirmesinden dolayı

Demirtaş'ta evlerini ziyaret eden
Milliyetçi Hareket Partisi (TBMM)
Grup Başkan Vekili ve Nevşehir
Milletvekili Prof Dr Filiz Kılıç, Çe-
tin Ailesinin acısını paylaştı. Çetin
Ailesi'ni teselli ederek, Arzu Çetin'i
kaybetmenin acısını yüreklerinde
hissettiklerini söyleyen Kılıç, aile-
ye başsağlığı dileklerini iletti. 

GÜNDEMDE
ALANYA VARDI

Alanya İlçe Teşkilatı'nı da ziyaret
ederek, 23. Dönem Antalya Mil-
letvekili Hüseyin Yıldız, İlçe Baş-
kanı Mustafa Sünbül, 2021-2024
yıllarında Alanya'yı yöneten Bele-
diye Başkanı Adem Murat Yü-
cel'in de bulunduğu ortamda par-
tililer ile güncel konuları değer-
lendiren Kılıç, ilçede yaşanan ge-
lişmeleri de öğrenme imkanı bul-
du. MHP İlçe Başkanı Sünbül,
"Merhume Arzu Çetin'in ailesini zi-
yaret edip başsağlığı dileklerini ile-
ten ve partimizi ziyaret eden MHP
Grup Başkan Vekilimize teşekkür
ederim" dedi. � (KERİM TOKSÖZ)

Kaya, sanayicilerle buluştu
CHP Antalya Mil-
letvekili Aykut
Kaya, Metal İşleri
Odası Başkanı Aç-
man'ı ziyaret ede-
rek, sanayi esna-
fının yaşadığı so-
runları dinleme
imkanı buldu

Kaya, Alanya Belediye Başkanı
Özçelik'e nezaket ziyaretinde bulundu.
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PAZARDA DÜŞÜŞ-
LER BAŞLADI

Yapılan araştırmaya göre
havaların değişkenlik
göstermesi ile sebze ve

meyve fiyatları da değişime uğ-
raşamaya başladı. Buna göre
ekibimizin yapmış olduğu
araştırmalar neticesinde semt
pazarında bu haftaki fiyatlar-

da düşüş gözlemlendi.

YÜZDE 20-50
ARASINDA 
DÜŞÜŞ VAR

Geçtiğimiz haftalarda 35 TL
olan domates ve salatalık 25
TL’ye, Patlıcan 35 TL’den 30
TL’ye Taze Fasulye 120
TL’den 60 TL’ye Börülce yine

80 TL’den 60 TL’ye, Biber 40
TL’den 35 TL’ye, Soğan 20
TL’den 13 TL’ye Patates 30
TL’den 10 TL’ye, Muz fiyatı ar-
tış göstererek kilosu 35
TL’den 60 TL’ye, Maydanoz,
roka gibi mevsim yeşillikleri
yine 15 TL’ye, Marul 35
TL’den 30 TL’ye geriledi. Kar-
nabahar 50 TL’den, Avokado
tanesi 50 TL’den tezgahlarda
yerini alıyor.

YOĞUNLUK 
MAZİDE KALDI

Ürünlerin fiyatları düşmesine
rağmen alım gücü düşen va-
tandaşlar alışveriş porsiyon-
larını düşürmeye devam edi-
yor.  Pazarcı esnafı da fiyatlar
düşse de eski kalabalığın artık
mazide kaldığını söylüyor.

� Sabiha TATLIYER

Pazarda fiyatlar düştü
Alanya Posta Medya ekibi Salı Pazarı’nda meyve ve sebze fiyatlarını mercek altına aldı. Yapılan ince-
lemeye göre geçtiğimiz haftalarda rekor kıran taze fasulyenin fiyatı yüzde 50 gerileyerek 120 TL’den
60 TL’ye, 100 TL’den satılan limonun fiyatı ise yine yüzde 50 oranında düşerek 50 TL’ye geriledi.

Türkiye İstatistik Kurumu
(TÜİK), Ağustos ayına ilişkin
konut satış istatistiklerini

açıkladı. Buna göre, Alanya’da
Ağustos ayında bin 498 konut sa-
tışı gerçekleşirken yabancıya ya-
pılan konut satış rakamları ise
519 olarak kayıtlara geçti.

AĞUSTOSTA BİN
498 KONUT DEVRİ
GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Alınan bilgilere göre 2024 yılı Haziran
ayında Alanya’da bin 277 konut Gazi-
paşa’da ise 175 konut satışı gerçekleşti.
Yabancılara ise 519 konut satıldı.

AĞUSTOS AYINDA
DÜŞÜŞ VAR 

2024 yılı konut satış rakamları her

geçen ay daha da düşüş gösteriyor.
Ocak ayında bin 647 olan konut sa-
tış rakamı Şubat ayında bin 357,
Mart ayında bin 405 Nisan ayında
bin 31 Haziran ayında bu rakam-
lar bin 277, Temmuz ayında bin
673, Ağustos ayında ise satışlar bin
498’e geriledi. Gazipaşa’da ise
Ocak ayında 61, Şubat ayında
169, Mart ayında 93’e gerilerken,
Nisan ayında 175, Mayıs ayında
165 Haziran ayında 118, Tem-
muz ayında 153 ve Ağustos ayın-
da ise 114’e düştü.

YABANCIYA 
519 SATIŞ

TUİK’ten alınan verilere bakıldığın-
da Alanya’da 2024 yılında ağustos
ayında yabancıya yapılan konut satı-
şı 519 olarak gerçekleşti. Gazipaşa’da
ise yabancıya hiç konut satılmadı.

RUSLAR ZİRVEDE

Ülke uyruklarına göre yabancıya
yapılan konut satışın zirve yine

Rusların oldu. Alanya’da Ağustos
ayında Ruslar 179 konut, Ukray-
nalılar 91 konut, Kazakistan 62 ko-
nut, Almanlar ise 38 konut aldı. 

� Sabiha TATLIYER

Alanya Kaymakamlığı öncülü-
ğünde Alanya Milli Eğitim Mü-
dürlüğü, Alanya Alaaddin Key-

kubat Üniversitesi ve Alanya İlçe
Sağlık Müdürlüğü işbirliğinde oluş-
turulan "Evimde Güvendeyim Projesi"
tanıtım programı dün Alanya Kültür
Merkezi’nde gerçekleştirildi. Tanı-
tım programına Kaymakam Dr.Fatih
Ürkmezer, ALKÜ Rektör Vekili Prof.
Dr Mehmet Kılıç, Alanya Milli Eğitim
Müdürü Yusuf Yılmaz, İlçe Sağlık Mü-
dürü Nadir Aldemir, öğretmenler, ve-
liler ve öğrenciler katıldı. Saygı duruşu
ve İstiklal Marşımızın okunmasıyla
başlayan programda Milli Eğitim
Müdürü Yusuf Yılmaz, İlçe Sağlık Mü-
dürü Nadir Aldemir ve ALKÜ Rektör
Vekili Mehmet Kılıç tarafından ko-
nuşma gerçekleştirildi. Konuşmala-
rın ardından Kaymakam Ürkmezer
tarafından Hayate Hanım İlkoku-
lu’nda okuyan ev kazasında hayatını
kaybeden Merve Miray Yoldakalan'ın
ailesine çiçek takdim edildi.

"ÇOCUKLAR 
KAZALARA KARŞI 

KORUNACAK"

Proje açılışında katılımcılara sesle-
nen Alanya Kaymakamı Fatih Ürk-
mezer, "Bu güzel projenin başlangıç
programına katıldığınız için hepini-
ze teşekkür ediyorum. Hayatın ola-
ğan akışında her türlü kazaya denk
gelip muhattabı olabiliyoruz. Ev ka-
zaları da bunlardan biri. Bu anlam-
da geçtiğimiz yıl Hayate Hanım İlk-
okulunda okuyan öğrencimizin evin-
de başına gelen üzücü olaya hep bir-
likte şahit olduk. Ve bu tür olaylar so-
nucunda aksiyon almamız gerekti-
ğini düşündük. Bu kapsamda da yö-
neticiler olarak Milli Eğitim Mü-
dürlüğümüz ile birlikte gerekli ça-
lışmaları tamamlayarak "Evimde
Güvendeyim Projesini" yapmaya ka-
rar verdik. Projemize Alaaddin Key-
kubat Üniversitesi ve İlçe Sağlık

Müdürlüğümüzü de
dahil ederek proje uy-
gulama alanını ge-
nişlettik. Projedeki
amacımız ev kazala-
rına karşı velilerimizi,
öğrencilerimizi, öğ-
retmenlerimizi ve ço-
cuk evlerinde çalışan
personellerimizi bu
konuda bilinçlendir-
mek. Yapılan bilgi-
lendirme ve çalışma-
lar sonucunda ev ka-
zalarına karşı çocuk-
larımızı koruyabilir-
sek bu proje amacına

ulaşmış olacak. Projede emeği geçen
tüm arkadaşlarımıza teşekkür edi-
yor, projenin hayırlı olmasını diliyo-
rum” dedi. 

"ÇOCUKLAR BİZİM
GELECEĞİMİZ" 

Kaymakam Ürkmezer’in ardın-
dan konuşmaya yapan ALKÜ Rek-
tör Yardımcısı Mehmet Kılıç, "Böy-
le bir projenin lansmanında siz-
lerle birlikte mutluluk duyuyo-
rum. Gerçekten çok önemli bir
proje. Bizim kültürümüzde tari-
himizde insan en değerli yaratık
olarak kabul edilmiştir. Onu ya-
şatmak için her şeyi yapıyoruz. İn-
sanlığın gelişmesinde en önemli
faktör çocuk. Çocuk bizim kadim
Türk tarihimizde daha önemli bir
noktada. Özellikle evimizin neşe-
si, bereketi kültürümüzün gele-
ceğe aktarılmasında önemli bir
yere sahip. Onların yetişmesinde
bizim yaklaşımımız fiziki olarak on-
ların hareket ettiği kadar hareket
edebilmek. Böyle bir projeye öncü
olan katkı sağlayan herkese te-
şekkür ediyorum” diye konuştu.

"PROJEMİZ 
HAYIRLI OLSUN"

Proje paydaşlarından olan İlçe
Sağlık Müdürü Nadir Aldemir ise,
"Bugün tanıtımını yaptığımız pro-
jeyle günün büyük bir bölümünü
geçirdiğimiz evde olabilecek ka-
zalara karşı alınabilecek tedbirler

ve bilinçlendirme amaçlı bir faa-
liyet yürüteceğiz. Evlerimizde dik-
kat edilecek fiziksel unsurların
yanında gıdayla ilgili unsurları da
İlçe Sağlık Müdürlüğü ekibimiz ve
diyetisyenlerimiz üstlendi. Proje-
nin ilçemize hayırlı olmasını dili-
yorum” şeklinde konuştu. 

"BEKLENMEDİK 
KAZALAR 

YIKICI OLABİLİR"

Son olarak da
İlçe Milli Eği-
tim Müdürü
Yusuf Yılmaz,
"Ne yazık ki
geçtiğimiz eği-
tim öğretim yı-
lında talihsiz
bir kaza sonu-
cu Hayate Ha-
nım Ortaoku-
lu öğrencileri-
mizden birini
kaybettik. Bu
acı olay bizlere
evde beklenmedik kazaların ne
denli yıkıcı olabileceğini gösterdi.
Çocuklarımızın sadece okulda de-
ğil evde de nasıl güvenli olabile-
ceğini öğrenmek için hangi ön-
lemleri alabileceğimiz konusunda
bizleri düşünmeye sevk etti. Alan-
ya Kaymakamlığı öncülüğünde
‘Evimde Güvendeyim Projesini’
hayata geçirmeyi planladık. Pro-
jemiz 2024-2025 Eğitim Öğretim
yılı Eylül ayı itibariyle başladı. Eği-
tim öğretim yılı sonuna kadar de-
vam edecek” dedi. 

PROJENİN 
TANITIMI YAPILDI

Konuşmaların ardından Proje Uy-
gulama Ekibi; Milli Eğitim Mü-
dürlüğü İş Güvenliği Uzmanı Öz-
lem Korucubaşı, Antalya Milli Eği-
tim Müdürlüğü İlk Yardım Eğit-
meni Zeynep Deniz, ALKÜ İlk ve
Acil Yardım Programı Öğretim
Görevlisi Mustafa Enis Sarık ve
Alanya Sağlıklı Hayat Merkezi Di-
yetisyeni Onur Azazi tarafından
Kaymakam Ürkmezer ve katılım-
cılara projenin tanıtım sunumu ya-
pıldı. � Sabiha TATLIYER

Pazartesi akşam saatlerinde başlayan yağış,
Alanya’da sörf tutkunlarını sevindirdi. Yağ-
murun ardından gelen güneşli hava ile bir-

likte denizde dalgaların yükselmesi, hem yerli
hem de yabancı sörfçüler için mükemmel bir fır-
sat yarattı. Sabah erken saatlerde Keykubat
Plajı'nda bir araya gelen 5 sörfçü, dalga boyları-
nın yaklaşık 2 metreye ulaşmasıyla birlikte sörf
tahtalarını alarak denize açıldı. Hava sıcaklığının
28 derece olduğu, deniz suyu sıcaklığının da yine
28 derece ölçüldüğü Alanya’da, sörfçüler ken-
dilerini dalgaların akışına bıraktılar. Sörfçüler, dal-
gaların hızla yükseldiği anlarda adrenalin dolu an-
lar yaşadıklarını belirterek, dalgaların kendilerine
bu fırsatı vermesinden dolayı oldukça mutlu ol-
duklarını ifade etti. Sörf yapanlar arasında Alan-
ya’da yaşayan deneyimli sörfçülerin yanı sıra, böl-
geye tatil için gelen yabancı sporcuların da yer
aldığı görüldü. Sörf tutkunları, dalgaların birkaç
gün daha bu seviyede devam etmesini umarak,
Alanya’daki bu eşsiz fırsatları kaçırmamaya ka-
rarlı olduklarını belirttiler. � Özgür YILMAZ

Üyelerinin mesleki geli-
şimlerine katkı sunma-
yı hedef edinen ALTSO

AKADEMİ, 120 saatlik ücret-
siz Almanca (A1 Seviye) kur-

su düzenliyor. ALTSO - Halk
Eğitim Merkezi iş birliği ile açıla-

cak olan kurs programını başarı ile ta-
mamlayan kursiyerlere kurs bitirme belgesi ve-
rilecek. Kurs programına katılım ücretsiz olup,
son başvuru tarihi 26 Eylül 2024 Perşembe günü
mesai bitimine kadar devam edecek. 

BAŞVURU İÇİN 
GEREKLİ ŞARTLAR 

Başvuru için kimlik kartı ile ALTSO Eğitim Şube
Müdürlüğü’ne gelerek form doldurulacak. Kurs
yeterli katılımcı sayısına ulaşması halinde 30 Ey-
lül'de derslere başlayacak. � Sabiha TATLIYER

ALTSO'dan Almanca kursu
Alanya Ticaret ve Sanayi Odası, üye-
lerine 120 saatlik ücretsiz Almanca kur-
su düzenleyecek. Kurs için kayıt iş-
lemleri 26 Eylül'e kadar devam edecek.

Pazartesi günü etkili olan yağışın ardın-
dan denizde oluşan yaklaşık 2 metrelik
dalgalar, Alanya sahillerini sörf tutkun-
larıyla buluşturdu. Yerli ve yabancı sörf-
çüler, güneşli hava eşliğinde Keykubat
Plajı'nda adrenalin dolu anlar yaşadı.

Sörfçüler
dalgalarla dans etti

Konut satışında zirve Rusların

‘Evimde Güvendeyim’ projesi örnek olacak
Alanya’da çocukların güvenliği için oluşturulacak olan ‘Evimde Güvendeyim Pro-
jesinin’ lansmanı Alanya Kültür Merkezi’nde yoğun katılımla gerçekleştirildi. 

TUİK Ağustos ayı konut satış verilerini açıkladı. Buna göre Alanya’da 2023 yılının Ağustos
ayında bin 650 konut satılırken 2024 yılının aynı ayında  bin 498 konut satışı gerçekleşti.
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ETHEM 
KAYGISIZ

KAÇ MEVSİM GEÇTİ

Kaç mevsim geçti cemalini görmeyeli

Öyle resmine  bakarım  sen gelmeyeli

Gönülden  unuttum, sarılıp  sevmeyeli

İnan tatlı sevgine hasret kaldım canım

Arada bir, bayramlarda çıkar  gelirdin

Gözüme bakar, gönlümü sevindirirdin

Kırmazdın beni, öyle  koluma girerdin

Şimdi iyi günlere hasret kaldım canım   

Her geldiğinde, koşar yanıma gelirdin

Çocuk  gibi  sevinir, koşar  eğlenirdin

Aşka olan saygını, kalpten gösterirdin  

İnan ki o saygıya hasret kaldım canım

Önceleri gitmek istemezdin yanımdan

Hiçte üzmezdin, ilgilenirdin  yakından

İçime sevgi  katardın, güzel  aşkından

Şimdi iyi aşklara hasret kaldım gülüm

Eğer bir gün,senin geldiğini görürsem

Gözlerim açık gitmez, sarılır öpersem

Güzel  aşkınla giderim, şayet ölürsem

O aşkına yıllarca hasret kaldım tatlım

Akdeniz’de av yasağının 15
Eylül’de kaldırılmasının ar-
dından ‘vira bismillah’ diye-

rek denizlere açılan balıkçılar, se-
zonun ilk balıklarıyla Antalya Ba-
lıkçı Barınağı’na döndüler. Kepez
Belediye Başkanı Mesut Kocagöz,
Antalyalı balıkçıların yeni sezon he-
yecanına ortak oldu. Sabaha kar-
şı Antalya-Kemer yolundaki An-
talya Balıkçı Barınağı’na giden
Başkan Kocagöz, bol ve bereketli
bir sezon dileğinde bulundu.  Ba-
lıkçıları tek tek gezerek, kolaylıklar
dileyen Kocagöz, balık mezadına da
katıldı. Mezatta, açılış fiyatını 400 liradan
başlattığı lokum balığı, 800 liradan alıcı
buldu. Başkan Kocagöz daha sonra, Kon-
yaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan ile bir-
likte 2024-2025 Balıkçılık Av Sezonu açı-
lışına katıldı. Açılışta kurban kesildi, dua-
lar okundu. Başkan Kocagöz, bereketli bir
sezon dileğiyle bir kez daha balık meza-
dına katılarak, Jumbo karides dolu kasa-
yı bin liradan açtı. İhalede fiyatlar hızla
yükseldi ve kasa 2 bin liraya satıldı.

“BOL VE BEREKETLİ 
OLSUN”

Balıkçılara hayırlı ve bereketli bir yıl di-

leğinde bulunan Kepez Belediye Başka-
nı Mesut Kocagöz, “Sezon açılıyor. Eme-
ği geçen herkese hayırlı uğurlu olsun. Be-
reketli olsun. Balık en vitaminli gıdamız.
İnsanlarımızın daha çok yiyebilmesi için
bereketli olsun, çok olsun ki ucuz olsun
diyoruz. Buradaki mezatlar çok keyifli. An-
talyalıları davet ediyoruz” dedi. Konyaaltı
Belediye Başkanı Cem Kotan ise, “Sezo-
numuz açıldı. Bizde sabahın erken saat-
lerinde Kepez Belediye Başkanımız ile bir-
likte balıkçılarımızı ziyaret ettik, hayır dua-
larına katıldık. Hem de mezada katıldık.
İnşallah hayırlı ve bereketli geçer. Antal-
ya’mız, Konyaaltı’mız, Kepez’imiz bu se-
zon bol bol balık yerler” diye konuştu. 

� Kepez Belediyesi / Basın Bülteni

Balık mezadını Kocagöz yaptı
Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, Antalyalı balıkçıların 2024-2025 av sezonu açı-
lışına katıldı. Balıkçıların, “vira bismillah” diyerek tuttukları balıkların mezadını yaptı.

Antalya Büyükşehir Belediyesi,
yüksek fiyat artışları nedeniyle
eğitimine devam etmekte zor-

lanan veya edemeyen yükseköğre-
tim öğrencilerine destek olmak ama-

cıyla eğitim desteği sağlıyor. Antalya
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhit-
tin Böcek’in ilk kez geçen yıl başlat-
tığı üniversite öğrencilerine yönelik
burs desteği, 2024-2025 eğitim öğre-

tim yılında da devem edecek. Bü-
yükşehir Belediye Meclisi’nin aldığı
karar ile burs başvurusu yapacak öğ-
rencilerin Antalya il sınırlarında ika-
met kaydı bulunması, 2024 - 2025 eği-

tim döneminde üniversite sınavını ka-
zanmış ve kazandığı üniversiteye ka-
yıt yaptırmış olması gerekiyor.

10 BİN TL’LİK 
DESTEK

Yapılan başvurular sonrasında sosyal
incelemede ihtiyaç sahibi olduğu tes-
pit edilen yükseköğretim öğrencileri-
ne 2024-2025 eğitim öğretim yılında,
Antalya Büyükşehir Belediyesi tara-
fından toplamda 10 bin TL’lik eğitim
desteği sağlanacak. Eğitim desteği
4’er aylık iki dönem halinde 5’er bin
lira şeklinde öğrencilerin hesapları-
na yatırılacak. Üniversite öğrencile-
ri eğitime destek yardımı için bas-
vuru.antalya.bel.tr adresi üzerinden
yapılabilecek. Eğitim desteği için
başvuracak kişilerin ikametinin An-
talya olması gerekiyor. Eğitim deste-
ğinde açık öğretim ve uzaktan öğre-
tim başvuruları kabul edilmeyecek. 
� Antalya Büyükşehir Belediyesi /

Basın Bülteni

Planlı, kurallı, kimlikli bir kent”
sloganı çerçevesinde, şehrin ve
vatandaşların yararına olacak

olan projeleri hayata geçirmeye devam

eden Antalya Büyükşehir Belediyesi,
Aksu’daki önemli bir altyapı sorunu-
nu çözüme kavuşturdu. Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi Antalya Su ve

Atıksu İdaresi Genel Müdürlüğü
(ASAT) ekipleri tarafından, Aksu il-
çesinde bulunan Güzelyurt Mahalle-
si’ne su üretim tesisi kuruldu. Kuru-

lan tesis sayesinde, Ke-
merağzı, Karaçalı, Er-
menek ve Altıntaş Ma-
hallelerinde yazın artan
nüfus yoğunluğu nede-
niyle yaşanan su sorun-
ları çözüme kavuşturul-
du. Tesiste işletime alı-
nan 2 adet ilave sondaj sayesinde, çev-
re mahallelerdeki vatandaşlar kesin-
tisiz ve sağlıklı suya kavuşmuş oldu.

MAHALLELİ STABİL
SUYA KAVUŞTU

ASAT İçme Suyu Şube Müdürü Ser-
can Yanık, “Güzelyurt Mahallesi’nde
yazın artan nüfus dolayısıyla basınç dü-
şüklüğü şikayetleri oluyordu. Buradaki
su üretim tesisimizi devreye soktuk. 2
adet ilave sondajla birlikte Kemerağ-
zı, Karaçalı, Ermenek ve Altıntaş ma-
hallelerinin su sorunu çözüme ka-
vuştu. Devreye almadan önce altyapı
çalışmalarımızı yaptık. Sonrasında la-
boratuvar için uygun numune alabil-
mek adına 48-72 saat arası bekledik.
Ardından laboratuvara giden numu-
nelere mikrobiyolojik ve kimyasal test-
ler uygulandı. İstenen sonuçlar gel-

dikten sonra da su hattını ana şebeke
hattına bağlayıp, abonelere dağıtıl-
masını sağladık. Çalışmadan sonra
bu mahalleler sağlıklı ve stabil suya ka-
vuşmuş oldu.” dedi.

ANTALYA İÇİN 
ÇALIŞMALAR 

DEVAM EDECEK

ASAT Su Üretim Şube Müdürlüğü’nde
Bakım ve Onarım Şefi olan Metin Ka-
rakuş, vatandaşın talepleri doğrultu-
sunda, sorunu gidermek için 2 sondaj
devreye alındığını söyledi. Karakuş,
“Buradaki sorunu çözüme kavuşturduk.
Ekiplerimiz doğan sorunları çözüme ka-
vuşturmak, vatandaşa sağlıklı su vere-
bilmek için 7/24 çalışmakta. ASAT ola-
rak bundan sonra da çalışmalarımız tüm
hızıyla devam edecek” dedi. � Antalya
Büyükşehir Belediyesi / Basın Bülteni

Güzelyurt suya kavuştu
Büyükşehir Belediyesi Antalya Su ve Atıksu İdaresi Genel Müdürlüğü (ASAT) ekipleri tarafından, Aksu ilçesinde
bulunan Güzelyurt mahallesinde, çevre mahallelerin su ihtiyacını karşılamak amacıyla su üretim tesisi kuruldu.

Son tarih 30 Ağustos 

Üniversitelilere eğitim desteği
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek’in geçtiğimiz yıl ilk kez başlattığı üniversite öğrencilerine yönelik eğitim desteği 2024-2025 eğitim-öğretim yılında da
devam ediyor. 10 bin TL’lik eğitim deştiği için öğrenciler, 30 Eylül 2024 tarihine kadar Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin internet sitesinden başvuru yapabilecek.
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ONLAR SAĞLIKLI YAŞAYIN DİYE 
ÇALIŞIYORLAR 'Daha sağlıklı daha zinde ve daha

mutlu bir hayat için spor yapın'

Alanya Postası Gazetesi Spor
Müdürü Ercan Yıldırım'ın
'Sağlıklı Yaşam ve Spor' ko-

nulu röportaj sorularını Fitness an-
trenörleri, Nurullah Şentürk, Cansel
Medar, Özge Teke, Aleyna Savaş ve
Alpaslan Kükürt yanıtladı. 

Dünya'da ve ülkemizde 7'den
70'e milyonlarca insanın ilgi alanın-
da olan 'Spor' yapan ve başlamak is-
teyenler için yaptığımız röportajda in-
san sağlığını yakından ilgilendiren
açıklamalar yapıldı. Spor salonlarının
uzman antrenörleri, spor yapma-
nın insan sağlığına olumlu katkı
sağladığını, kalp sağlığını koruduğu-
nu söyledi. Kişiye özel antrenörlük
hizmeti de veren fitness antrenörleri,
beslenmenin spor yapan kişi için ol-
dukça önemli olduğunu vurgularken,
spora başlamak isteyenlere tavsiye-
lerde bulundu. 

Ercan Yıldırım: Sporun sağlığa
faydaları nelerdir?

Özge Teke: Kan dolaşımını iyi-
leştirerek daha enerjik olurken me-
tabolizmayı hızlandırarak kilo kont-
rolü sağlar. Kemik kas yoğunluğu ar-
tarken bağışıklık sistemi güçlenir, yaş-
lanmayı geciktirir. Daha zinde mut-
lu bir yaşam sağlar.

Ercan Yıldırım: Spor yaparak
sağlıkla ilgili ne tür sıkıntılar-rahat-
sızlıklar giderilebilir? 

Özge Teke: Kalp sağlığını korur.
Kas kuvvetini destekler. Cilt, saç so-
runlarını giderir. Duruş bozuklukla-
rını düzeltir ilerlemesinin önüne
geçer.

Ercan Yıldırım: Fitness yapmak
için en erken yaş kaç olmalı? Kaç ya-
şına kadar yapabilir ?

Özge Teke: Fitness aletli yada
aletsiz olarak yapılan bir spordur.
Adından da anlaşılacağı üzere haf-
tada kaç gün ne yoğunlukta ve bes-
lenme ile desteklenip güvenli bir
şekilde sağlık için yapılan bir spor da-

lıdır. 16-18 yaş en uygun denebilir.
Genel olarak her yaş kategorisine an-
trenman programı yapılabilir. Bitir-
me yaşı yoktur. Aktif spor hayatı
için her zaman devam edilebilir. 

Ercan Yıldırım: Beslenme spor
için önemli midir? Spor'da idman aç
karına mı tok karnına mı yapılır?

Alpaslan Kükürt:  Evet önemli-
dir. Dengeli beslenebilmek sağlıklı ol-
mak için bir gerekliliktir. Yeterli bes-
lenme bağışıklılık sisteminizi ve ener-
ji seviyenizi yükseltir bununla birlikte
antreman performansınız artar ve
sakatlık riskiniz azalır. Sporda ener-
ji ihtiyacınızı karşılamak için kar-
bonhidrat almalısınız, kaslarınızın
büyümesi ve toparlanması için pro-
tein, hormonal denge ve sağlık için
kompleks yağlar, metabolizmanın
düzgün çalışabilmesi için vitamin ve
minareller ve sporda kaybettiğimiz
sıvı kaybı için yeterli sıvı tüketimi
önemlidir.

İdman aç mı tok mu yapılır so-
rusu değişkenlik gösterebilir, fakat bu
konuyla ilgili genel kanı. İdmandan
bir saat önce en geç İki - iki buçuk
saat önce yemek yemek tavsiye edi-
lir kişi bunu deneyimleyerek kendi
için optimum olanı seçebilir.

Ercan Yıldırım: Takviye sporcu gı-
daları gerekli midir? Sağlıklı mıdır?

Alpaslan Kükürt: Takviye et-
meniz gereken bir şey varsa gerek-
lidir. Herhangi bir eksikliğinizin ol-
madığı durumlarda kullanılması
için değil beslenme ile tamamlaya-
madığınız eksik kalan şeyleri ta-
mamlayabilmeniz için kullanma-
nız gereken ürünlerdir. Her bireyin
ihtiyacına göre değerlendirilmeli ve
bilinçli bir şekilde doğru kullanıl-
malıdır. Dengeli bir diyet alınacak
takviyelerden daha önemlidir.

Ercan Yıldırım: Varmak istediğin
hedef için sporda düzenli ve de-
vamlılık önemli mi?

Alpaslan Kükürt: Evet, Hedefle-
rinize ulaşmak için bir plan yaparak,
ne tür egzersizler yapmanız gerek-
tiğini ve hangi sıklıkta çalışmanız ge-
rektiğini belirlemenize yardımcı olur.
Planlı bir yaklaşım, hedeflerinizi
netleştirir. Bu planlarımızı devamlı-
lıkla birleştirdiğimizde, hedef artık
çok daha yakındır.

Ercan Yıldırım: Fitness antre-
nörlüğü günümüzde revaçta olan bir
meslek denebilir? Bu iş bir insanın
hayatını kazanması için yeterli midir?

Nurullah Şentük:  Fitness an-
trenörlüğü günümüz şartlarında sa-
lon hocalığı dışında Güzel bir gelir
kaynağı oluşturabilecek bir meslek-
tir. Bu ekonomi şartlarında Person
Trainerlık güzel bir gelir sağlayabilir. 

Ercan Yıldırım: 'Spor yapıyorum
(kilo almak - kilo vermek için) ama
sonuç elde edemiyorum' diyenler
neden sonuç elde edemez? 

Nurullah Şentürk: Fitness’ta kilo
almak ya da kilo vermek için tek bir
doğru yoktur. Beslenme, antren-
man, dinlenme bunların hepsinin
oluşturduğu bir bütün, kilo almak ya
da kilo vermek için yardımcı olabilir.

Ercan Yıldırım: Spor yapmak is-
tiyor ama bir türlü başlayamayanlar
için neler tavsiye dersiniz?

Aleyna Savaş: Başta konfor ala-
nınızın dışına çıkmanız gerekiyor. İlk
olarak yeni deneyim kazanmaktan
sakın korkmayın, küçük küçük adım-
larla ilerlemeye başlamalısınız ve
bunun kısa vadeli değil uzun bir sü-
reç olduğunun bilincinde olmalısınız.
Gün içerisinde kaç saat uyuduğunuz,
tükettiğiniz yiyecek içecekler sizin
sağlığınızı, vücudunuzu hatta mo-
dunuzu etkileyecektir. 

Seçtiğiniz spor salonu , orada
çalışan güler yüzlü uzman antre-
nörler , spor arkadaşları sizin moti-
vasyonunuzu yüksek şekilde etkiler. 

"Bu ay başı spora başlayacağım"
"Bu pazartesi spora başlamam lazım"
yerine "Bugün spora başlıyorum"
diye kendinize dürüst olarak ilk adı-
mınızı atabilirsiniz. Kesinlikle ma-
zerete mahal vermeyin. Sporun ana
kuralı disiplin ve bunu rutin hale ge-
tiriyor oluşunuzdur. Özdenetiminizi
sağlayıp vücudunuzu ve beyninizi
kontrol altına almanız lazım ve ey-
leme geçtiğinizde bundan zevk al-
manız gerekiyor. 

Rutin egzersizlerden sıkılıyorsa-
nız eğer, uzman antrenörlerden

program çeşitliliği veya sizin ilginizi
çeken ve kendinizi keşfedip daha çok
sosyalleşmenizi sağlayacak grup ders-
lerine katılabilirsiniz. Ya da sizi teş-
vik ve motive ederek bütün her şeyi
ayarlayıp antrenmanlarınızda bire bir
yanınızda olup disiplini sağlayan size
uygun bir personel trainer ile çalı-
şabilirsiniz. 

Kendine yalan söyleyip ya bahane
bulacaksın, ya da kendine dürüst
olup bir yol çizerek ilerleme kayde-
deceksin. Tarafını sen seç...    

Ercan Yıldırım: En kolay spor ve
yapması en zor spor hangileridir? 

Aleyna Savaş: En kolay spor
dalı yaşlısı, genci fark etmeksizin sa-
bit bir tempoda yürüyüş yapmaktır.
En zor spor dalları ise bana göre
Boks, dövüş sporları ve buz hokeyi
olarak söyleyebilirim. 

Ercan Yıldırım:  Kadınlar ve er-
kekler için fitness antrenmanları
farklı mıdır? 

Cansel Medar: Belli başlı konu-
larda beslenme ve antrenman çeşit-
liliği farklı olabilir Kişinin durumu
yaşı kilosu ve herhangi bir rahatsız-
lığı kişilerin içinde bulunduğu fizik-
sel ve ruhsal durumlar farklılık gös-
terebilir.

Ercan Yıldırım: Kişiye özel antrenör
(PT) ile çalışmak daha mı faydalı?

Cansel Medar:  Antrenör gözeti-
minde çalışmak yeni bir yeni başlayan
bir birey için çok daha doğru bir so-
nuç getirebilir. Kişi herhangi bir spor
salonuna üye olduğu zaman İstediği
sonucu alamayabilir ancak özel an-
trenörle çalışırsa istediği sonuca çok
daha hızlı bir şekilde ulaşabilir.  

Nurullah Şentürk (@nuriisenturkk) ve Ercan Yıldırım

Özge Teke (@tekeozge) Alpaslan Kükürt (@pt.alpaslankukurt) Aleyna Savaş (@aleyysvvs) Cansel Mader (@canselmedar) 
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1) Çıplaklı Mah. yeni 2+1 3.650.000 TL
2) Çıplaklı Mah. yeni 4+1 dubleks 5.750.000 TL 
3) Cikcilli Mah. İmamhatip okulu yanı 2+1 2.600.000 TL
4) Mahmutlar’da 1+1 yeni 75.000 €
5) Mahmutlar Mah. yeni binada 1+1 site içi 3.000.000 TL
6) Zimbitlik spor sahası batısı 2+1 havuzlu 165.000 €
7) Alanyum arkasında 2+1 site içi 150.000 €
8) Mahmutlar’da site içi full aktiviteli 3+1 190.000 €
9)Kadıpaşa Mahallesi 8 daireli bina satılık 2.000.000 €
10) Başkent Hastanesi civarı 3+1 (ofis olabilir) 225.000 € 

1) Avsallarda 280 m2 dükkan 390.000 €
2) Çevreyolu kenarı 3 katlı 200 m2 dükkan  230.000 €
3) Atatürk evi arkasında 130 m2  150.000 €
4) 25 mt yol altında Cuma Pazarı civarı 230 m2 500.000 €
5) Cuma Pazarı üstünde 30 m2 100.000 € 

1) Güzelbağ Mahallesi 900 m2 imarlı arsa 1.600.000 TL
2) Alanya Uğrak Mah. 50 dönüm muz ve avakadoluk 2.000.000 €
3) Elikesik Mah. yat limanı civarı 1000 m2 bahçe 125.000 €
4) Oba Stadyum güneyi 1680 m2 350.000 €
5) Bektaş’ta 3260 m2 villalık arsa 1.250.000 €
6) İmamlı’da 8.400 m2 avakado bahçesi 3.500.000 TL
7) Demirtaş’da 450 m2 arsa 1.750.000 TL
8) Güzelbağ’da yayla için imarlı arsa 800 m2 52.000 €

SATILIK ARSALAR

Not: Her bölgede arsa ve dairelerimiz mevcuttur. Alınır – Satılır

Saray Mah. Cangal sokak tansaş doğusu 
Yurdakul apart.no:2

Tel: 519 49 90 Gsm: 0532 242 47 70

SATILIK DAİRELER

SATILIK DÜKKANLAR

KONAK HAN EMLAK

e-mail: konakhanemlakalanya@hotmail.com

www.konakhanemlak.com

30.YILLIK GÜVENIN ADRESİ...

Başkan Özçelik sosyal medya
hesabında yaptığı paylaşım-
da, "Alanya Turistik İşletme-

ciler Derneği (ALTİD) Başkanı
Sayın Burhan Sili ve değerli Yö-
netim Kurulu Üyelerini ağırladık.

Yaz dönemi turizm sezonunun
son durumunun yanı sıra gelecek
dönem beklentilerimiz üzerine is-
tişare ederek, planlamalar hak-
kında fikir alışverişinde bulun-
duk. Belediye olarak turizm alt-

yapısını güçlendirmek, sürdürü-
lebilir turizmi teşvik etmek ve
sektörde faaliyet gösteren tesisle-
re gereken desteği sunmak için ça-
lışmalarımıza devam ediyoruz"
dedi. � Haber Merkezi

Alanya Belediye Başkanı Osman Tarık Özçelik, ALTİD Başkanı Burhan Sili ve Yö-
netim Kurulu Üyelerini ağırlayarak, turizm sezonunun durumunu değerlendirdi.

Özçelik ALTİD yönetimini ağırladı
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ELEMAN ELEMAN ELEMAN ELEMAN

KİRALIK

SATILIK

SATILIK

BİZİMLE ÇALIŞMAK 
İSTER MİSİNİZ?

Bay/bayan lise mezunu 
yeni ekip arkadaşları arıyoruz.

82 SALI PAZARI
Gsm: 0533 155 01 37

ELEMAN
ARSAN ÇADIR BRANDA’da
çalışmak üzere DİKİŞ 
MAKİNESİ KULLANABİLEN
Bay Bayan eleman alınacaktır.
Dolgun maaş +Sgk + yemek 
İrtibat : 0242 519 50 41 / Alanya

ELEMAN
Çarşı lokantası bünyesinde 
12 ay çalışmak üzere komi ve
bulaşıkçı bay bayan alınacaktır 
Gsm: 0538 021 66 86

ELEMAN
Yetkili Otomobil Bakım Onarım
Servisinde Çalışmak Üzere;
Mekaniker Usta
Kaporta Ustası
Boya Ustası
Trim Ustası
Odacı
Mekanik Servis Danışmanı
Hasar Servis Danışmanı
Mekanik Atölye Formeni
Kaporta Boya Formeni
alınacaktır.
Gsm: 0532 746 88 04

ELEMAN
Dinek mevkinde bulunan
SHELL ve PETROL OFİSİ 
benzin istasyonlarımıza 8 saat
vardiyalı çalışacak, akaryakıt
dolum görevlisi arıyoruz. 
20.000 TL MAAŞ + YEMEK 
+ SİGORTA
İLETİŞİM: 0533 309 93 73

ELEMAN
Sütçü İmam Dondumdurma’da
yaz kış çalışacak bay-bayan
çalışma arkadaşları 
aranmaktadır.
Yüksek maaş + SGK + Yemek
Gsm: 0542 408 10 05

ELEMAN
Umut Çamaşır Yıkama Fab-
rikası Bünyesinde çalıştırılacak
E sınıfı ehliyet sahibi şoför alımı
yapılacak. Başvurunun 
bizzat ya da telefon ile 
yapılması gerekmektedir
Gsm: 0536 747 12 02

ELEMAN
Turizm sektöründe çalıştırılmak
üzere şoför aranmaktadır.
Gsm: 0 544 884 03 07

Ön sahada çalışacak
akaryakıt satış görevlisi 
çalışma arkadaşları arıyoruz.

Müracaatların şahsen yapılması 
rica olunur.
Adres: Oba Mah. Çevreyolu Cad.
Tel: 0242 514 17 14

ELEMAN  
Firmamız bünyesinde 
yetiştirilmek üzere Alanya’da
ikamet eden, Makine teknikeri
ya da Aotocad bilen bayan 
eleman alınacaktır.

MES-AS ASANSÖR
Adres: Cikcilli Mah. Alaiye Sitesi
B Blok No:9 / ALANYA
Tel: 0242 514 46 19

Alanya'nın hacikerimler 

Mahallesi'nde 440 metrekare 

olan köy yerleşim yeri içerisinde

konumu manzara mükemmel

olan duvarı hafriyatı yapılmış

elektrikrigi suyu olan yola sıfır 

yerimiz satılıktır 

İster villa yap ister bungolav yap

tek kuruş masrafı yok.

Gsm: 0539 781 13 14

Alanya Alaaddin Keykubat 
Üniversitesi / İlk ve Acil Yardım
Bölümü’nden aldığım öğrenci 
kimlik kartımı kaybettim. 
Hükümsüzdür. 

Berfin ÇELİK

ZAYİ

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

KATLANIR CAM

ZİP PERDE

BİOCLİMATİC

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

BİOCLİMATİK

ÇİFTCAM TWİNMAX

GİYOTİN

Ön muhasebe ve excel ve
sosyal medya kullanabilen

bayan eleman aranıyor.

Müracaatlar yüzyüze
yapılacaktır.

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi
yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

İMALAT VE MONTAJ 
İŞLERİ YAPILIR

�Alüminyum doğrama
� Cam cephe
� Plastik Doğrama
� Kompozit
� Kaynak işleri
imalat ve montajlarınız yapılır.
Yevmiye veya götürü olarak

Gsm: 0530 785 42 52

ELEMAN
Elektrik tesisat usta ve
kalfaları aranmaktadır. Sig-
orta + prim + yemek + maaş
İlgilenenlerin randevu ile 
yüz yüze müracatları dikkate 
alınacaktır. 
Adres: Cikcilli mahallesi,
Eğriköprü caddesi, Alanyum
Avm arkası No:37 
Gsm: 0533 446 88 88

ELEMAN  
Emlak firmamızda eşyalı daire ve
merdiven temizliği ve ütü iş-
lerinde 12 ay çalıştırılmak üzere 
kendine ve temizliğine güvenen 
25 ile 35 yaş arası bayan 
temizlik elemanı alınacaktır.
Not : Görüşmeler şahsen

yüzyüze yapılacaktır.
Tel : 0242 514 08 66
Gsm : 0532 581 27 38
Adres: Cumhuriyet Mahallesi 

1409 Sokak Seher Sitesi 
B Blok 13/A  Alanya

ELEMAN
İşletmekte olduğumuz 
Orta Okul Kız Yurduna PDR
mezunu eleman alınacaktır.
İletişim : Mustafa Uslu        
Gsm: 0 (543) 572 72 30

Kargıcak Mahallesi'nde 
2+1, ayrı mutfak, 3. kat, sıfır daire,

eşyasız, full aktiviteli, 
ebeveyn banyolu, 2 balkon.

15.500 TL

Obagöl'de 2+1, 105 metrekare,
denize 250 metre, full eşyalı,

havuz, asansör, kamelya, kapalı
otopark, 1. kat, 1 banyo, 2 WC

90.000 Euro

•BAHADIR KONI
•TUNCERLER CONSTRUCTION

Gsm: 0532 113 19 44

ALANYUM AVM VE AKDENİZPARK 
AVM GÜVENLİK BAY PERSONEL ALIMI

Alanyum AVM ve Akdenizpark AVM 
güvenlik departmanında çalıştırılmak üzere,  

bay güvenlik personeli aranmaktadır. 
Her iki Avm içinde başvurular ve görüşmeler 

Alanyum Avm’de yüz yüze yapılacaktır.

ALANYUM AVM- BAHÇE VE BİTKİ BAKIMINDAN
ANLAYAN TEMİZLİK GÖREVLİSİ

�Alanyum AVM bünyesinde bulunan temizlik departmanında
çalışmak üzere;
� Tercihen daha önce bahçe/peyzaj işlerinde çalışmış,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

OYUN PARKI GÖREVLİSİ-OYUN PARKI

�Alanyum AVM’de bulunan Oyun Parkı şubemizde çalışmak
üzere;
� Tercihen çocuk gelişimi/sosyal hizmet vb. bölümlerden mezun,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Tam zamanlı oyun parkı görevlisi alımı yapılacaktır.

AKDENİZ PARK AVM- TEMİZLİK GÖREVLİSİ 
(MAHMUTLAR MAH.)

� İnşaatı süren alışveriş merkezimizin temizlik işlerinde çalışmak
üzere;
� Tecrübeli/tecrübesiz,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Mahmutlar Mahallesi’nde ikamet eden,
� Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

İletişim Adresi: (0242) 515 03 15
Başvuruların bizzat Alanyum AVM Yönetim birimine 

gelerek yapılması rica olunur.

Kurumumuza ait 2006
model, 07 NM 848 plakalı,
179.690 km’de olan Doblo
Combi 1.9 M.Jet tipi, çelik
grisi renginde Fiat Doblo
marka aracımız satılıktır. İlgi-
lenenlerin 29.07.2024 tari-
hine kadar odamıza teklif
vermeleri rica olunur.

ALANYA 
PAZARCILAR VE 

MANAVCILAR ODASI 
BAŞKANLIĞINDAN 

BİLDİRİLMİŞTİR
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ALANYA GRUP EMLAK - ALÝ ÖZSOY
Adres: OBA MAH. ESKİGAZİPAŞA CAD. 42/Z2 

KOÇTAŞ  CİVARI OBA TAHTAKALE  MARKET KARŞISI
GSM/WatsApp:  +90 532 426 68 24    

1) Çıplaklı’da 985 m2, %20 - 5 kat imarlı, ticari alan, köşe parsel 
2) Demirtaş’ta 6000 m2, emsal 0,50 - 2 kat imarlı

1) Mahmutseydi’de 1327 m2 elektrik yol su var deniz manzaralı 2.100.000 TL

2) Yenice’de 451 m2 yolu var müstakil tapulu 480.000 TL

3) Demirtaş’da 1144 m2 emsal %50- 2 kat imarlı deniz manzaralı

4) Bektaş’da 4250 m2 , %20 , 2 kat imarlı deniz manzaralı

5) Payallar’da %20 - 4 kat imarlı deniz manzaralı

5) Hasbahçe’de 980 m2 deniz manzaralı köşe parsel

1) Cikcilli’de sıfır 3+1 havuzlu kuzey batı cephe 5.000.000 TL
2) Cikcilli’de sitede 9.kat full manzralı 2+1 ayrı mutfak 4.200.000 TL
3) Çıplaklı’da 4+1 dubleks sıfır havuzlu gücey cephe 4.300.000 TL
4) Çıplaklı’da 2+1 ayrı mutfak 2.kat güney cephe 3.300.000 TL

KÝRALIK DAÝRELER
1) Orman İşletmesi civarı 2.kat 3+1 kiralık 13.000 TL
2) Orman İşletmesi civarı 4.kat kiralık eşyalı 3+1 15.000 TL
3) Çıplaklı’da 1+1, 2.kat kiralık 7.000 TL

SATILIK ARSALAR

KAT KARÞILIÐI ARSALAR

Daire-Villa-Arsa-Dükkan-Otel-Alım Satım & Danışmanlık

Şekerhane Mah.Cuma Pazarı Şanlı Apt.No:13/E
Tel & Fax: 0242 513 71 77                   ALANYA

GOLD YAPI EMLAK
İNŞAAT OFİSİ - IMMOBILIEN

goldyapiemlak@gmail.com  -  hasanalituncer@hotmail.com

Hasan Ali TUNCER
0532 409 54 11

Bilal ETYEMEZ
0537 596 55 15

Gayrimenkulleriniz değerinde alınır-satılır

Hasbahçe - Cikcilli - Kestel’de kat karşılığı arsalar

ALANYA BÖLGESİNDE HER TÜRLÜ 
GAYRİMENKUL DEĞERİNDE 

ALINIR, SATILILIR VE KİRALANIR.
***

HAZIR MÜŞTERİLERİMİZ İÇİN
SATILIK KİRALIK GAYRİMENKULLER

ARANMAKTADIR. 

SATILIK DAÝRELER



Trendyol Süper Lig'de en kötü sezon başlangıcı ya-
pan Corendon Alanyaspor'da teknik direktör Fa-
tih Tekke'nin tahtı sallanıyor. Ligin ilk 5 haftasında

galibiyet elde edemeyen Alanyaspor, 5 maçlık süreçte kü-
mede kalmak için kendi sahasında çıktığı ve doğrudan
rakipleri olan 3 takıma da üstünlük sağlayamadı.
(Eyüpspor:1-1,  Göztepe:1-1 ve Hatayspor:0-0) 

OYUNDA İLERLEME YOK

İlk 3 haftada çıktığı maçlarda iyi futbol sergileyen Alan-
yaspor, son iki karşılaşmada ise ilk üç haftadan daha
vasat bir futbol ortaya koydu. Turuncu yeşilli camia-
da gidişat olumsuz ve umutsuz yorumlara yol açarken,
teknik direktör Fatih Tekke'nin kredisinin tükendiği
ve 'Adana Demirspor maçını kazanmaktan başka ça-

resi yok' şeklinde yorumlandı.     

Fatih Tekke, Alanyaspor'un başında geçen sezon ligin ilk
yarısında gelmiş, ilk 4 maçında galibiyet elde edememişti. 

İSTANBULSPOR KÜME DÜŞTÜ

Geçen sezon lige Teknik Direktör Fatih Tekke ile baş-
layan İstanbulspor, sezon sonu küme düşmüştü. İs-
tanbulspor, 2023-2024 sezonunda ligdeki ilk 4 maçı
kaybettikten sonra Fatih Tekke ile yollarını ayır-
mış ancak kötü gidişata son verememişti. İstan-
bulspor'un toparlaması uzun sürerken 3 maçı
daha kaybetmiş ve Fatih Tekke sonrası çıktığı
4'üncü maçını (9. Hafta: İstanbulspor 2-1 An-
karagücü) kazanabilmişti.   � Ercan YILDIRIM
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SÜ PER LİG PU AN DU RU MU
TA KIM LAR O G B M A Y  P
1.Fenerbahçe 5 4 1 0 13 2 13
2.Galatasaray 4 4 0 0 14 3 12
3.Başakşehir 4 3 1 0 11 5 10
4.Beşiktaş 4 3 1 0 9 3 10
5.Eyüpspor 4 2 3 0 8 4 9
6.Konyaspor 5 2 1 2 6 7 7
7.Sivasspor 5 2 1 2 5 6 7
8.Antalyaspor 5 2 1 2 9 11 7
9.Göztepe 4 1 3 0 5 3 6
10.Samsunspor 4 2 0 2 4 3 6
11.Kasımpaşa 5 1 2 2 6 8 5
12.Ç.Rizespor 5 1 1 3 3 12 4
13.Trabzonspor 3 0 3 0 1 1 3
14.Gaziantep FK 3 1 0 2 3 4 3
15.Alanyaspor 5 0 3 2 5 10 3
16.Bodrumspor 5 1 0 4 4 9 3
17.Kayserispor 3 0 2 1 3 4 2
18.Hatayspor 5 0 2 3 5 10 2
19.Adana Demir 5 0 1 4 5 12 1

TRENDYOL SÜPER LİG 3. HAFTA
ERTELEME MÜSABAKALARI HAKEMLER
17 Eylül Salı
Galatasaray 20:00 Gaziantep FK Cihan Aydın
18 Eylül Çarşamba
Samsunspor 20:00 Başakşehir Direnç Tonusluoğlu
19 Eylül Perşembe
Trabzonspor 20:00 Kayserispor Mehmet Türkmen 

TRENDYOL SÜPER LİG 5. HAFTA
Sivasspor 3-2 Gaziantep FK
Samsunspor 0-1 Konyaspor
Bodrumspor 0-1 Başakşehir
Galatasaray 5-0 Ç.Rizespor
Kayserispor 2-2 Eyüpspor
Kasımpaşa 0-2 Fenerbahçe
Alanyaspor 0-0 Hatayspor
Trabzonspor 1-1 Beşiktaş
Antalyaspor 2-1 Adana Demir
Göztepe - BAY

ZTK 2. TUR EŞLEŞMELERİ
Türkmetal 1963 - Pazarspor
Bulvarspor - İnegölspor
Kilis Bld. - Balıkesirspor
Kahramanmaraş - Çorluspor 1947
Ağrı 1970 SK - Arnavutköy Bld.
Uşakspor - Bursaspor
Muğlaspor - Sarıyer
Niğde Bld. - 68 Aksaray
Erciyes 38 FSK - Orduspor 1967
Osmaniyespor - Diyarbekirspor
Bitlis Özgüzeldere - Kelkit Hürriyet
Altay - Karaman FK
Karabük İY - Bursa Nilüfer
Giresunspor - Viranşehir Bld.
Tuzlaspor - Tire 2021 FK
Tepecikspor - Serik Bld.
Etimesgut Bld. - Şırnak Petrolspor
Fatsa Bld. - Silifke Bld.
Çayelispor - Y.Yalova FK
Fethiyespor - Düzce Cam
Amasyaspor - Bucak Oğuzhan
Nazillispor - Somaspor
Yozgat Bozok - Kırklarelispor
Ank. Demirspor - Mazıdağı fosfat
Adıyaman FK - Afyonspor
Artvin Hopaspor - Bld. Derincespor
Zonguldak Kömür - Kırklarelispor
Beykoz İshaklı - Mardin 1969spor
Küçükçekmece - Altınordu
Bayburt İÖİ - Bergama SF

Orhan Saka Konferans Salo-
nu'nda düzenlenen kura çe-
kim törenine TFF 1. Başkan

Vekili, İcra Kurulu Üyesi, Süper
Lig'den Sorumlu Yönetim Kurulu
Üyesi Mecnun Otyakmaz, TFF 2. ve
3. Lig Kulüplerinden Sorumlu Yö-
netim Kurulu Üyesi Murat Şahin,
Ziraat Bankası Kurumsal İletişim
Müdürü Erdinç Erdoğan, TFF
Sportif İşlerden Sorumlu Genel
Sekreter Yardımcısı Özcan Şepik ve

TFF Protokol Direktörü Mustafa
Baltacı ile kulüp başkanları ve tem-
silcileri katıldı. Kulüp başkanları ve
temsilcileri tarafından gerçekleşti-
rilen kura çekimine TFF 2. ve 3. Lig
Kulüplerinden Sorumlu Yönetim
Kurulu Üyesi Murat Şahin ile TFF
Lig Yönetimi Direktörü Besim Yal-
çın eşlik etti.

Ziraat Türkiye Kupası 2. Eleme Tu-
ru'nda, 1. Eleme Turu müsabaka-

ları sonucu tur atlayan 16 takımın
yanı sıra Nesine 2. Lig'den 18, Ne-
sine 3. Lig'den ise 30 olmak üzere
toplam 64 takım mücadele edecek.
Müsabakalar tek maç eleme usu-
lüne göre 8, 9 ve 10 Ekim tarihle-
rinde oynanacak, müsabaka prog-
ramı ise daha sonra ilan edilecek.
Müsabakalar, kurada küçük nu-
marayı çeken takımların sahasında
oynanacak ve galip gelen 32 takım
tur atlayacak. � Ercan YILDIRIM

Alanya Kaymakamı Dr. Fatih
Ürkmezer ve AK Parti Alanya
İlçe Başkanı Mehmet Şarani

Tavlı’nın da katıldığı ziyarette ko-

nuşan Mevlüt Çavuşoğlu, Coren-
don Alanyaspor’un ligin ilk 5 hafta-
sında istediği sonuçları alamadığını
ancak iyi bir kadroya sahip olan ta-

kımın kalan maçlarda iyi sonuçlar
alacağına inandığını söyledi. Mem-
leketi Alanya’ya borcunun ve gör-
evinin çok olduğunu dile getiren

Çavuşoğlu, “Alanya’ya borcumuz
ödemekle bitmez. O nedenle gör-
evimizi severek yapıyoruz. Baş-
kan Hasan Çavuşoğlu ağabeyim ol-
duğu için değil, kendisinin de
daha önce yönetimde olduğu dö-
nemlerde, diğer başkanların dö-
nemlerinde de elimizden gelen
desteği verdik. İyi günde de kötü
günde de Alanyaspor’umuzun ya-
nındayız.” diye konuştu.

Daha sonra Genel Koordinatör Mev-
lüthan Çavuşoğlu, kulübümüze sa-
bit gelir kaynakları oluşturulması ko-
nusunda sürdürülen projeler hak-
kında bir sunum yaptı.

Ziyaret sonunda Kulüp Başkanı Ha-
san Çavuşoğlu ve Teknik Direktör Fa-
tih Tekke, desteklerinden dolayı ön-
ceki Mevlüt Çavuşoğlu’na üzerinde
ismi yazan 7 numaralı forma hedi-
ye etti. � Alanyaspor Bülten

TRENDYOL SÜPER LİG 6. HAFTA
20 Eylül Cuma
Hatayspor 20:00 Bodrumspor
21 Eylül Cumartesi
Konyaspor 17:00 Sivasspor
Fenerbahçe 20:00 Galatasaray
22 Eylül Pazar
Ç.Rizespor 17:00 Samsunspor
Kasımpaşa 17:00 Antalyaspor
Adana Demir 20:00 Alanyaspor
Beşiktaş 20:00 Eyüpspor
23 Eylül Pazartesi
Gaziantep FK 20:00 Tabzonspor
Göztepe 20:00 Kayserispor

ALANYASPOR'UN MAÇ TAKVİMİ:

7.Hafta 28 Eylül Cumartesi
Alanyaspor 19:00 Ç.Rizespor

8.Hafta 6 Ekim Pazar
Galatasaray 19:00 Alanyaspor

9.Hafta 20 Ekim Pazar
Alanyaspor 19:00 Kasımpaşa

10.Hafta 27 Ekim Pazar
Alanyaspor 16:00 Antalyaspor

11.Hafta 3 Kasım Pazar
Bodrumspor 16:00 Alanyaspor

12.Hafta 8-10 Kasım Cuma-Pazar
Aanyaspor 0:00 BAY

13.Hafta 24 Kasım Pazar
Samsunspor 16:00 Alanyaspor

14.Hafta 30 Kasım Cumartesi
Alanyaspor 19:00 Trabzonspor

15.Hafta 8 Aralık Pazar
Kayserispor 16:00 Alanyaspor

16.Hafta 14 Aralık Cumartesi
Alanyaspor 19:00 Gazantep FK

17.Hafta 21 Aralık Cumartesi
Beşiktaş 19:00 Alanyaspor

T
rendyol Süper
Lig'de 11 haftalık 7-
17 hafta maçlarının

tarihleri açıklandı. 
Corendon Alanyaspor'un

ligin 6'ncı haftasından
17'nci haftasına kadar oy-

nayacağı maçların tarihleri açıklandı. Her
hafta bir takımın BAY geçirdiği ligde  tu-
runcu yeşilli takım, 12'nci haftayı maç yap-
madan geçirecek. � Ercan YILDIRIM

ALANYASPOR'UN MAÇ
TARİHLERİ AÇIKLANDI
Corendon Alanyaspor'un 17'nci
haftaya kadar oynayacağı lig
maçlarının günleri belli oldu. 

Alanyaspor 12. haftada maç yapmayacak

ZTK 2. TUR KURA
ÇEKİMİ YAPILDI

Ziraat Türkiye Kupası 2. Eleme Turu Kura Çekimi, TFF Riva Ha-
san Doğan Millî Takımlar Kamp ve Eğitim Tesisleri'nde yapıldı.

FATİH TEKKE İÇİN TARİH TEKERRÜR EDİYOR

Corendon Alanyaspor'da teknik direktör Fatih Tekke, kötü gidişata 'Dur'
diyemiyor. Akdeniz ekibinde kredisini tüketen Fatih Tekke'nin son
umudu deplasmanda oynanacak Adana Demirspor maçını kazanmak. 

Fatih Tekke ile Alanyaspor daha ilk
haftalarında ligin dibine demir attı

ÇAVUŞOĞLU MORAL VERDİ
Önceki dönem Dışişleri Bakanı ve AK Parti Antalya Milletvekili Mevlüt Çavuşoğlu Corendon Alanyaspor
Kulübünü ziyaret ederek kulüp başkanı Hasan Çavuşoğlu ve yönetim kurulu ile bir araya geldi. 
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